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Protokół Nr LXI/2014 
z LXI  Sesji Rady Miejskiej Białogardu  

w dniu 12 listopada 2014 r. 
 

Miejsce obrad : sala konferencyjna Urzędu Miasta 
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
 
Porządek obrad: 
  1.  Otwarcie Sesji, w tym: 

-  stwierdzenie „quorum”, 
-  przedstawienie porządku obrad, 
-  przyjęcie protokołu z LX Sesji Rady Miejskiej Białogardu.  

  2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:  
a) aktualizacji planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w 
Białogardzie na obszarze miasta Białogard na lata 2015-2016,  

b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014. 
  3. Informacja o realizacji programu kadencyjnego Rady VI kadencji.  
  4. Uroczyste podsumowanie kadencji 2010-2014. 
  5. Wnioski, informacje i oświadczenia. 
  6. Sprawy organizacyjne Rady: 
      - Informacje z działalności komisji stałych Rady oraz Komisji Rewizyjnej w 

2014 roku. 
  7. Informacja Burmistrza Białogardu z działalności między sesjami oraz z 

wykonania uchwał Rady Miejskiej.  
  8. Interpelacje i pytania radnych oraz odpowiedzi na poruszone w nich sprawy. 
  9. Zamknięcie Sesji.     

 
 

Ad 1  Otwarcie Sesji, w tym: 

Przewodniczący Rady Józef Leszczyk o godz. 10.00 wypowiedział formułę:  
„Otwieram LXI Sesję Rady Miejskiej”.  Przewodniczący Rady powitał Radnych, 
Burmistrza, Z-cę Burmistrza, pracowników Urzędu, zaproszonych gości, szefów 
służb mundurowych, prezesów, dyrektorów i uczestników Sesji. 

  
- wręczenie dla Burmistrza Białogardu Krzysztofa Bagińskiego krzyża 
z okazji 95-lecia Związku Inwalidów Wojennych za działalność na 
rzecz Związku Inwalidów Wojennych. 
 Wręczenia dokonał: Marian Urbański – Wiceprezes Oddziału Związku 
                                  Inwalidów Wojennych w Białogardzie 
 
-  stwierdzenie „quorum”, 

Według listy obecności było 18 radnych – Rada była władna do 
podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć. 

 

Za zgodą Rady § 34 ust. 2 Statutu Miasta obowiązki sekretarza obrad 
Przewodniczący Rady powierzył kierownikowi Biura Rady Miejskiej, Małgorzacie 
Zimmer. 

 

-  przedstawienie porządku obrad, 
 

Burmistrz – zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku Sesji projektów  uchwał 
w sprawie: 
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- zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
dzierżawy nieruchomości.   

Przegłosowano wprowadzenie do porządku obrad w/w projektu: 
za-15, przeciw-0, wstrzymało się-2. 

 
- programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2015, 

Przegłosowano wprowadzenie do porządku obrad w/w projektu: 
za-14, przeciw-0, wstrzymało się-3. 

 
O godz. 12.10 przyszedł W.Czurko. Na sali było 19 radnych. 
 
-  przyjęcie protokołu z LX Sesji.  
 

Radni przyjęli protokół  z LX Sesji, głosując:   
za –18,  przeciw -0, wstrzymało się -1. 

 
 
Ad 2 Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:  
 

a) aktualizacji planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 
i urządzeń kanalizacyjnych będących w posiadaniu Spółki z 
ograniczoną odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i 
Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie na obszarze miasta 
Białogard na lata 2015-2016,  

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 
 
1) opinie Komisji stałych Rady - brak 
2) stanowiska Klubów Radnych - brak 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – pytał czy i kiedy zostaną naprawione odpływy deszczówek przy ul. 
Grunwaldzkiej, na końcu ul. Słowackiego, przy Szpitalu Powiatowym w 
Białogardzie? Radny dodał, że po opadach utrzymują się stojące kałuże. 

Naczelnik Wydz. OŚ – powiedziała, że tu powinna odpowiedzieć Pani Prezes 
RWiK, której to kanalizacji nie dotyczy.  

Burmistrz – stwierdził, że Pani Naczelnik próbowała powiedzieć, iż odwadnianie 
terenów, odprowadzanie wody deszczowej nie jest w obowiązkach RWiK, tym 
zajmuje  się Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

Przewodniczący Rady – powiedział, że na sali jest Prezes A.Nowak i przyjął to do 
wiadomości. Następnie Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 

 

Przegłosowano projekt uchwały:  za – 19 (jednogłośnie). 

Rada podjęła uchwałę Nr LXI/420/2014. 
 
 
b)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Przedstawiła: Dorota Dankowska, w/z Skarbnika Miasta, która zgłosiła 
autopoprawkę, stanowiącą załącznik do protokołu 

 
1) opinie Komisji stałych Rady - brak 
2) stanowiska Klubów Radnych - brak 
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Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz – pytał dlaczego zmniejsza się środki na dodatki mieszkaniowe? 
D.Dankowska – wyjaśniła, że są oszczędności w tym paragrafie. 
 
Przewodniczący Rady - zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie autopoprawkę, 
którą przegłosowano: za-16, przeciw-0, wstrzymało się-4. Poprawka przeszła. 

Przewodniczący Rady - poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Przegłosowano projekt uchwały:  za –15, przeciw-0, wstrzymało się-5. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXI/421/2014. 
 
 
c) zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości, 
Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 
    

1) opinie Komisji stałych Rady - brak 
2) stanowiska Klubów Radnych - brak 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Leś – pytała dlaczego przepisanie na syna ma być bezprzetargowo, skoro 
pozostałe przypadki są w drodze przetargu?  

Naczelnik Wydz. GN – odpowiedziała, że ustawa dopuszcza taką możliwość, iż za 
zgodą Rady można zawrzeć umowę dzierżawy bez przetargu. 

K.Leś – uważała, iż w przetargu uzyskałoby się wyższą stawkę. Radna pytała ile 
Miasto uzyskuje za 21 ha miesięcznie? 

Naczelnik Wydz. GN – odpowiedziała, że zgodnie z zarządzeniem Burmistrza 
opłata roczna za te grunty rolne wynosi 1700 zł. 

A.Siwek – pytał kiedy wpłynął wniosek o dzierżawę i co stoi na przeszkodzie, aby 
podpisać dzierżawę na 3 lata niepełne a następna Rada zadecyduje? 

Naczelnik Wydz. GN – odpowiedziała, że musieliby rozwiązać umowę dzierżawy z 
dotychczasowym dzierżawcą i ogłosić przetarg na dzierżawę. Wniosek syna 
wpłynął 6 listopada a ojca 23 października 2014 r. 

A.Siwek – stwierdził, że można to było wcześniej rozpocząć. 
Naczelnik Wydz. GN – stwierdziła, że dotychczasowy dzierżawca zawierając 
umowę dzierżawy dzierżawił od Miasta łąki, bo to były łąki. Dzierżawca poniósł 
nakłady w klasyfikację gruntu przez zagospodarowanie w ten sposób, że są tam 
uprawiane zboża, rzepak. Obecnie nie chciałby, aby te grunty przeszły w inne 
ręce. Mimo, że podniósł klasyfikację gruntu to w dalszym ciągu ponosi opłatę za 
łąkę tj. tak jak to jest wpisane w ewidencji gruntów i klasyfikacjach. 

J.Harłacz – pytał czy to nie jest ta działka 21 ha, która ma iść dla prywatnego 
nabywcy tylko dlatego, iż ma zagwarantować 20 głosów dla radnego 
A.Adamczewskiego? Radny stwierdził, żeby nie robić sobie kampanii wyborczej 
gwarantując dzierżawę 21 ha gruntów w formie bezprzetargowej. Z tego co 
Radny wie dopłata do 1 ha przez Agencję wynosi 500 zł, a kwota za 21 ha 
dzierżawy to 1.700 zł. Radny powiedział, że w interesie miasta jest, aby 
działalność dzierżawy była udostępniona przetargowo dla ludzi chętnych, bo to 
zwiększy dochód Miasta.   

Burmistrz – wyjaśnił, że Pan Niemczyk zdecydował się polepszyć łąki na grunty. 
Do tej pory płacił 38,59 zł za łąki a obecnie płaci 167,85 zł. Wcześniej uprawiał 
grunty ojciec a teraz chce uprawiać syn. Skoro dyskusja idzie w kierunku 
wyborczym, Burmistrz powiedział, że można wycofać projekt uchwały z 
porządku sesji. Burmistrz nie chce, aby porządny rolnik, wyróżniany w różnych 
konkursach wysłuchiwał takich opinii na własny temat. Niech inna Rada tym się 
zajmie. 

J.Harłacz – stwierdził, że to słuszna decyzja. 
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K.Sęk – powiedział, że skoro jest wniosek o zdjęcie projektu to jest zbędna 
dyskusja i wstrzymał się od zabierania głosu. 

A.Adamczewski – nadmienił, że nie zgadza się, aby Jerzy Harłacz w taki sposób 
traktował jego osobę na sesji. Radny poparł projekt uchwały. Ponadto Radny 
stwierdził, iż chciałby, aby te 250 rodzin rolniczych wiedziało, że dzisiaj na sesji 
Jerzy Harłacz zablokował młodemu rolnikowi skorzystanie z progu 14-20 i 
odebrał możliwość rozwoju. 

J.Harłacz – ad voce stwierdził, że nikt nikomu nie blokuje. Każdy może stanąć do 
przetargu. Dzisiaj interes Miasta jest taki, że wpływy z dzierżawy powinny 
gwarantować należytą korzyść Miastu a nie przekazywać grunty za tą samą 
kwotę w trybie bezprzetargowym. 

Burmistrz – złożył propozycję, aby to przedyskutować skoro jest tak gorąco i 
dalej radni rozmawiają na ten temat.  

K.Sęk – zgłosił wniosek formalny o zdjęcie projektu z porządku obrad. 
A.Adamczewski – zgłosił wniosek formalny o 10 min. przerwy.  
Przewodniczący Rady – ogłosił 10 minutową przerwę i powiedział, iż po przerwie 
podda pod głosowanie kolejny wniosek. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 
Przewodniczący Rady - poddał pod głosowanie wniosek formalny o zdjęcie 
projektu z porządku obrad. 

 
Wniosek przegłosowano: za-6, przeciw-12, wstrzymało się-0. 

 
S.Purol – zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji i przystąpienie do głosowania. 
Przewodniczący Rady - poddał pod głosowanie wniosek formalny o zamknięcie 
dyskusji. 
Wniosek przegłosowano: za-12 przeciw-2, wstrzymało się-3. Wniosek przeszedł. 
Przewodniczący Rady - zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 

 
Przegłosowano projekt uchwały: za–13, przeciw-2, wstrzymało się-3. 

Rada podjęła uchwałę Nr LXI/423/2014. 
 
 
d) programu współpracy Miasta Białogard z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2015, 

Przedstawiła: Marta Budna, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury i Spraw 
Społecznych 

    
1) opinie Komisji stałych Rady - brak 
2) stanowiska Klubów Radnych - brak 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
A.Siwek – pytał ile było konsultacji i opinii poprzez zamieszczenie w BIP i jak 
długo to było prowadzone? 

Naczelnik Wydz. EKS – wyjaśniła, że konsultacje trwały 2 dni od 6 do 8 listopada 
2014 r. Ilość opinii to około 4 lub 5. Naczelnik Wydz. EKS powiedziała, że 
długość konsultacji nie ma wpływu na opinię programu organizacji 
pozarządowych. 

A.Siwek – stwierdził, że projekt ukazał się o godz. 14.00 na stronie BIP. Rady 
pytał czy w tak krótkim czasie wpłynęło 4-5 opinii oraz czy można opinie 
zobaczyć? 

Naczelnik Wydz. EKS – odpowiedziała, że tak. 
J.Harłacz – pytał jakie zostało powołane stowarzyszenie, które zajmuje się 
korepetycjami w szkołach? 
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Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że nie powstało żadne stowarzyszenie 
zajmujące się korepetycjami, natomiast program korepetycji został przyjęty 
przez Białogardzkie Stowarzyszenie Inicjatyw Społeczno-Edukacyjnych. To jest 
to samo stowarzyszenie, które prowadziło zajęcia dodatkowe w 4 szkołach. 
Stowarzyszenie skupia prawie wszystkich nauczycieli z białogardzkich szkół.  

J.Harłacz – pytał z jakich środków jest finansowana działalność udzielania 
korepetycji, skąd są środki? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że co roku wydajemy około 1 mln zł ze 
środków na realizację zadań, co do których ogłaszany jest konkurs. 
Stowarzyszenie posiada środki z 1 mln zł odkładanych na jego działalność.  

J.Harłacz – pytał czy to jest kosztem zajęć wychowania fizycznego w szkołach?  
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że nie, są pomniejszane środki na ten cel. 
J.Harłacz – stwierdził, że chodzi o wymiar lekcji w-f w godzinach szkolnych. 
Burmistrz – powiedział, że o szczegóły należy zwrócić się do stowarzyszenia. 
Stowarzyszenie  to grupa osób, która prowadziła określone zadanie.  

J.Harłacz – pytał z jakiego funduszu jest wypłacany ekwiwalent dla nauczycieli? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że nie powstało żadne stowarzyszenie, którego 
zadaniem było udzielanie korepetycji. Białogardzkie Stowarzyszenie Inicjatyw 
Społeczno-Edukacyjnych powstało około 4 lata temu z bardzo szerokim 
zakresem działań, które umożliwiają nawet prowadzenie instytucji typu 
przedszkole, szkoła. Stowarzyszenie zostało zarejestrowane w KRS, skupia 
nauczycieli prawie ze wszystkich białogardzkich szkół. Wcześniej ideą tego 
stowarzyszenia było przejęcie zadania, które wygraliśmy jako miasto pisząc 
projekt edukacyjny na ponad 800 tys. zł. Przez półtora roku w każdej szkole 
białogardzkiej poza Gimnazjum Nr 1 prowadzone były zajęcia z różnego typu 
określonych przez projekt przedmiotów. Ten projekt już się zakończył. Nowa 
perspektywa środków jeszcze nie pojawiła się, ale z puli środków 1 mln zł 
przeznaczono kwotę na korepetycje. Dziś wiadomo, że ta formuła się sprawdza. 
Korepetycje cieszą się popularnością. Z-ca Burmistrza poinformowała o 
projektach wdrożonych przez Wydz. EKS tj.  „Mały mistrz” zakładający 
dodatkowe godziny wychowania fizycznego dla klas I-III oraz TKKF wygrało 
konkurs na zajęcia pozalekcyjne z nauki pływania dla klas III. Korepetycje nie 
są prowadzone kosztem żadnych przedmiotów i żadnych nauczycieli. Umowę na 
prowadzenie korepetycji może podpisać każdy nauczyciel bez względu na to czy 
jest w tym stowarzyszeniu czy nie. 

J.Harłacz – powiedział, że w Kuratorium Oświaty dowiedział się, iż to 
stowarzyszenie działa 4 lata  na rzecz edukacji, ale wyniki są mizerne. Należy 
rozważyć, aby ten system był lepszy dla dzieci, by w godzinach lekcyjnych, 
zawodowych zgodnie z etatem starać się wpoić uczniom naukę. Gro uczniów 
opuszczających gimnazja wyjeżdża do szkół średnich w Koszalinie. Tu system 
szwankuje, bo bierze się dyrektorów bez konkursów. Dlatego mamy takie 
wyniki nauczania.  

O godz. 13.20 przyszedł radny K.Sęk. Na sali było 20 radnych. 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że za wyniki edukacyjne odpowiada Kuratorium 
Oświaty, które dba o poziom.  

J.Harłacz – pytał jaki wpływ ma Kuratorium Oświaty na Gimnazjum Nr 1? Jak jest 
dobra kadra to sama wie co ma robić. Ingerencja w prace szkół powoduje 
zachwianie. Nauczyciel będzie dobry jak będzie pracował bezstresowo. Jak z 
góry coś się narzuca nauczycielowi to powoduje stres i wyniki będą słabsze. Nie 
należy ingerować w życie placówek szkolnych. 

M.Danowski – pytał odnośnie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej czy 
inne stowarzyszenia poza wymienionymi dyscyplinami jak: taniec, gimnastyka 
akrobacyjna, tenis ziemny, kolarstwo mają możliwość ubiegania się o środki? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że to nie jest sztywno określony katalog, który 
będziemy w określonych dyscyplinach sportu wspomagać. Tu zabrakło słowa 
„na przykład”. To nie ogranicza do tych dyscyplin. 
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D.Glinka – odniósł się do wypowiedzi radnego J.Harłacza, który dyskredytuje 
nauczycieli innych szkół poza Gimnazjum Nr 1. Radny uważał, że tylko po 
wyniku egzaminu nie można oceniać pracy nauczycieli, bo na to składa się 
wiele innych czynników. 

J.Harłacz – stwierdził, że miał na myśli, aby właściwie finansować zadaniowość 
edukacyjną poprzez zakup pomocy dydaktycznych. 

Burmistrz – zgłosił 2 autopoprawki: 
1) w § 6 pkt 6 dodać przed wymienianiem zakresu zawodów i imprez: ”w 

szczególności w zakresie”, 
2) w § 9 „Wysokość środków planowanych na realizację Programu wynosi 

939.845,00 zł”. 
Przewodniczący Rady – zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 2 
autopoprawki całościowo. 

 
Rada przegłosowała autopoprawki: za-20 (jednogłośnie). 

Poprawki zostały przyjęte. 
Przewodniczący Rady - poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 

Przegłosowano projekt uchwały:  za – 20 (jednogłośnie). 

Rada podjęła uchwałę Nr LXI/422/2014. 
 

A.Siwek – powiedział, że zwrócił się mieszkaniec o udostępnienie głosu dla Pana 
Barazika. 

Przewodniczący Rady - poddał pod głosowanie udzielenie głosu dla Pana 
Barazika. 

Wniosek przegłosowano: za-7, przeciw-0, wstrzymało się-13. 
W wyniku głosowania Rada nie udzieliła mieszkańcowi głosu. 

 
Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy od godz. 13.35 do godz. 13.40. 
Po przerwie wznowiono obrady. 

 
  Ad 3  Informacja o realizacji programu kadencyjnego Rady VI kadencji.  

Przedstawił: Józef Leszczyk, Przewodniczący Rady 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 Przewodniczący Rady – wyjaśnił, że nie udało się zrealizować wszystkich 
inwestycji w mieście. Funkcjonowanie w radzie to nie są same przyjemności, ale 
trudne wybory. Mamy dylematy co wybrać. Przewodniczący Rady prosił, aby 
zasypać podziały i wspólnie iść do przodu. Przeprosił i życzył wszystkiego 
najlepszego. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Harłacz - powiedział, że dobrze, iż zauważono podzieloną radę. Nie zgodził się z 
faktem, że można było zrobić więcej i lepiej.  Gdyby nie degradacja lewej 
strony od prawej i ignorowanie podpowiedzi lewej strony z pewnością byłoby 
lepiej. Teraz mamy niespełnione obietnice. Szkoda, że zmarnowano ten czas 
przez podziały. Stabilizacja będzie w radzie, kiedy wszyscy będą myśleć 
globalnie, jednakowo, by wybrać najlepsze warianty. Radni są tak podzieleni, 
aby załatwić własne interesy oraz własnych rodzin. Ładne parki do niczego nam 
nie pomogą. Powinniśmy inwestować w miejsca pracy, odpowiednie działania, 
obecność attache państw Unii Europejskiej, zabiegi w firmach handlowych Unii 
Europejskiej. W Polsce najbardziej zagrożony, jeśli chodzi o pracę jest Powiat 
Białogardzki. Społeczeństwo się starzeje a młodzi ludzie wyjeżdżają. Radnego 
boli, że zaniechano pomocy dla białogardzkiego szpitala.  
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Burmistrz – powiedział, że statystyka osób mówi co innego, jest lekka tendencja 
spadkowa ale nie wszyscy są zameldowani. Burmistrz stwierdził, że w tej 
kadencji udało się pozyskać środki i utrzymać jednostki na odpowiednim 
poziomie. Należy wspierać tych co chcą pracować i mają pomysły. Burmistrz 
podziękował Przewodniczącemu Rady, że stawał na wysokości zadania, radnym 
za głosowanie trudnych decyzji. Burmistrz podziękował dla kierowników 
jednostek. 

J.Harłacz – powiedział, że jest typem, który jest zdecydowany pójść wszędzie, 
aby rozwiązać problemy. Obecny Burmistrz jest administratorem miasta ale 
jako gospodarz jest kiepski.  Radny stwierdził, że chce być burmistrzem, aby 
zagwarantować mieszkańcom to co im się od samorządu należy. Radny 
stwierdził, że kandyduje na burmistrza, aby coś zmienić dla dobra 
mieszkańców. 

K.Sęk – stwierdził, że ktoś radnych podzielił. Radny nawiązał do podejmowanych 
decyzji, że aż 70% głosowań opozycji było za projektami Burmistrza. Sprzeciw 
30% dotyczył negacji prywacie, układowi. Radny powiedział, że żałuje, iż zbyt 
mało i skutecznie naciskał o wprowadzenie przejść dla pieszych wokół szkół 
publicznych i prywatnych. Radny zwrócił uwagę, że potrzebne jest przejście na 
ul. Mickiewicza. Radny podziękował za wspólną pracę. 

A.Siwek – powiedział, że jeśli radni by ze sobą rozmawiali można byłoby dojść do 
kompromisów. Większość nie zawsze ma rację. Radny uczepił się 
nieprawidłowości przy rozliczeniach inwestycji. Nie chodzi o kratki ściekowe na 
ul. Asnyka, chodzi o to, że droga została wykonana niezgodnie z projektem,  w 
dokumentach urzędowych poświadczono nieprawdę. Opowiadanie 
mieszkańcom, że Siwek uczepił się jest niedorzeczne. Radny życzył następnej 
radzie, aby rozmawiali ze sobą. Pytaliśmy o ul. Przejazdową 3,5 tys. zł/m2, o 
budynek Uniconu, gdzie wydano 350 tys. zł i stoi pusty 4 lata, przejętą 
galwanizerię wyburzono w ciągu kilku tygodni za ponad 70 tys. zł. Radny miał 
uwagi do radnego A.Adamczewskiego jako przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 

K.Drachal-Mostek – podziękowała Burmistrzowi i Z-cy Burmistrza, pracownikom 
Urzędu, pozdrowiła Biuro Rady za 4-letnią pracę. Radna wygłosiła swoje 
stanowisko, że takiego Burmistrza sobie życzyli na następną kadencję.  

A.Milczarek – podziękował opozycji, pracownikom, nauczycielom i mieszkańcom 
za wyrozumiałość. 

 
Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady zamknął w/w punkt. 

 

  Ad 4  Uroczyste podsumowanie kadencji 2010-2014. 

 Burmistrz Białogardu Krzysztof Bagiński, Zastępca Burmistrza Małgorzata 
Stachowiak, Przewodniczący Rady Józef Leszczyk wręczyli podziękowania w 
związku z zakończeniem VI kadencji 2010-2014 Rady Miejskiej Białogardu dla 
Radnych, byłej Sekretarz Miasta Urszuli Krupińskiej, współpracujących z Radą 
zapraszanych gości, dyrektorów, prezesów, kierowników, urzędników. 
 

 Urszula Krupińska – podziękowała za współpracę najbliższym 
pracownikom, Przewodniczącemu Rady, Radnym, kierownikom jednostek 
organizacyjnych, Burmistrzowi i Z-cy Burmistrza. 
 

Radny A.Siwek - podziękował J.Słowińskiemu, że od 8 m-cy nie otrzymał zaległej 
informacji. Radny stwierdził, że jeśli w takim tempie będzie budowany basen 
jak ta odpowiedź to nie będzie dobrze. 

 
Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący Rady zamknął w/w punkt. 
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  Ad 5 Wnioski, informacje i oświadczenia. 

  W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Rady zamknął w/w punkt. 
 

  Ad 6 Sprawy organizacyjne Rady: 
      - Informacje z działalności komisji stałych Rady oraz Komisji Rewizyjnej w 

2014 roku ( w załączeniu). 
 

Radni przyjęli do wiadomości otrzymane informacje z działalności  
komisji stałych Rady oraz Komisji Rewizyjnej w 2014 roku. 

 
 
  Ad 7 Informacja Burmistrza Białogardu z działalności między sesjami 

oraz z wykonania  uchwał Rady Miejskiej.  
  Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 
 

Burmistrz przypomniał, że ruszają ważne inwestycje. Spółka BOSiR wyłoniła 
wykonawcę konsorcjum Matexim – Instalbud  i zaczyna się fizycznie budowa 
basenu. Druga sprawa to trwa remont budynku na ul. Przejazdowej. Będzie 25 
mieszkań, w tym 2 mieszkania dla osób niepełnosprawnych. Zakończono remont 
ul. Młynarskiej. Tereny przy dworcu PKP również oddano do użytku. Mamy 
sprawny monitoring, dzięki czemu nie ma oznak wandalizmu. Udało się 
Sekretarzowi wspólnie z Panem Naczelnikiem uzyskać dofinansowanie w kwocie 1 
mln 700 tys. zł na termomodernizację w Szkole Podstawowej Nr 3 i w Szkole 
Podstawowej Nr 5. Burmistrz poinformował, że był z Z-cą Burmistrza na otwarciu 
placu zabaw w Przedszkolu Nr 2. Kilka urządzeń jest do zagospodarowania i z 
inicjatywy radnych A.Milczarka i A.Adamczewskiego jest propozycja, aby je 
zainstalować przed wspólnotą mieszkaniową nr 19, na zadrzewionym terenie. 
Burmistrz poinformował, że zainstalowano urządzenia przy ul. Stamma (przy 
lasku). 
 

  W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Rady zamknął w/w punkt. 
 

 
  Ad 8 Interpelacje i pytania radnych oraz odpowiedzi na poruszone w 

nich sprawy. 
 
 W okresie od LX-LXI Sesji Rady Miejskiej Białogardu nie wpłynęły żadne 
pisemne interpelacje i pytania. 
 

  W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Rady zamknął w/w punkt. 
 

 
  Ad 9 Zamknięcie Sesji.     
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 14.40 

wypowiedział formułę: „Zamykam  obrady LXI  Sesji Rady Miejskiej 
Białogardu”, życząc wszystkiego najlepszego. 
 
Protokołowała: M.Zimmer 
 

   Przewodniczący Rady 

    mgr  Józef  Leszczyk 

 
 
 


